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az Országgyűlés elnöke
Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 .§-a alapján kér-

dést kívánok feltenni

Varga Mihály
nemzetgazdasági miniszter úrnak

„Mennyi áfát utalt ki az adóhatóság ellenőrzés nélkül?”

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, azért t ő le, mert e tárgykörben a Kormány tagjai

közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr !

Sajtóhírek szerint 2011-ben Horváth András volt adóellenőr arról tájékoztatta Rogán Antal (Fidesz )

képviselőt, a gazdasági bizottság elnökét, hogy az elmúlt években az adóhatóság többszáz milliárd

forint áfa kiutalását teljesítette a gabona ágazatban úgy, hogy annak jogszer űségét nem ellenőrizte.

Ezzel összefüggésben Magyarország Alaptörvénye (2011 . április 25 .) 7. cikkében biztosított jogom-

mal élve az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-a alap-

ján az alábbi kérdéseket intézem önhöz :

1. Ellenőrzi-e az adóhatóság a kiemelt adózók áfalevonásainak és –visszaigényléseinek jogsze-
rűségét?

2. Mekkora összegű áfa kiutalásáról döntött az adóhatóság ellen őrzés nélkül 2010-óta?
Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2013 . november 28 .

Dr. ózsa Istvan

országgyűlési képviselő

MSZP


	page 1

